
Sindal Skolecenter 
Skolebestyrelsesmøde - referat 

Dato: Onsdag d. 29. januar 2020 kl. 19.00-21.00         Sted: Bindslev - personalerummet 
Deltagere udover bestyrelsen:  

Mødeleder: 

Afbud: Anton, Anders, Frank, Stinna 
 Emne  Ansvar-

lig 

Hvad skal vi udrette?  

Orientering/drøftelse/beslutning? 

Forberedelse til 

punktet 

Proces 

 

Tid Referat 

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Generelle 

orienteringer fra Lars  

Lars   Orientering 15 

min 

Stinna udtræder af bestyrelsen. Drøftelse af, hvordan 
dette håndteres.  
 
Torsdag var der en proces med 20 elever fra 8. og 9. 
årgang i Sindal, hvor de kom med bud på, hvordan 
værdigrundlaget kunne se ud visuelt.  
Grafisk facilitator Jacob Storm har opgaven med at 
bruge elevernes input til et enkelt visuelt udtryk af 
vores værdigrundlag.  
Planen er, at dette kobles med vores fælles børnesyn 
til et samlet dokument.  
 
Når det er klar, præsenteres det for skolebestyrelsen 
til endelig godkendelse.  
 
Samlet set ender vores regnskab for 2019 på et minus 
på ca. 2,5 mio. kr.  
Pt. har vi fortsat udfordringer med stigende elevtal til 
specialklasse, hvilket presser økonomien i 2020.  
På næste bestyrelsesmøde fremlægges forslag til 
endeligt budget for 2020. 
 
Kort orientering om nye regler vedr. 
fraværsregistrering m.v.  
 
I løbet af de kommende måneder går planlægningen af 
næste skoleår i gang.  
 

2.  Status vedr. ny 

tildelingsmodel 

Lars Lars orienterer om status ifht. ny tildelingsmodel 

Det endelige værdi- og principnotat præsenteres 

 Orientering 10 

min 

Kort præsentation af endelig værdi- og principnotat. 
Derudover orientering om status i processen. 



Sindal Skolecenter 
(bilag vedlagt) 

3. Status ifht. 

kommende skoleår 

 

Lars Forventede elev- og klasseantal 

Ny timefordelingsplan 

Overvejelser i forhold til linjerne 

 Orientering 20 

min 

Lars gennemgik status ifht. forventede elev- og 
klasseantal samt de forventede timetal og ringetider til 
næste skoleår. 
Endvidere orienterede Lars om, at der er en 
igangværende dialog i Fase 3 i forhold til evaluering af 
linjerne med henblik på evt. justering til kommende 
skoleår. 
Når der er nyt omkring dette, orienteres 
skolebestyrelsen. 

4.  Udtalelse vedr. 

kvalitetsrapporten 

(bilag vedlagt) 

Lars Lars præsenterer de væsentligste elementer fra 

kvalitetsrapporten. 

Desuden præsenteres uddrag af resultater fra de 

nationale tests (NB – fortrolige) 

Bestyrelsen kommer med en generel udtalelse – med 

fokus på vores resultater 

 Drøftelse 40 

min 

Lars gennemgik data fra kvalitetsrapporten.  
Bestyrelsen gav udtryk for, at det er et meget 
omfangsrigt materiale at forholde sig til.  
Der kom input til resultaterne fra bestyrelsen. 
Anette sender et forslag til udtalelse rundt senere på 
ugen. 

5.  Opdatering af princip 

vedr. blå mandag 

(bilag vedlagt) 

alle Er der ændringsforslag til nuværende princip?  Drøftelse og 

beslutning 

10 

min 

Godkendt og opdateres med dato 

6.  Opdatering af princip 

vedr. lejrskoler/ 

Skolerejser 

(bilag vedlagt) 

alle På baggrund af beslutningen om, at der fra 1. januar 

2020 ikke længere automatisk er skolerejser samt at 

lejrskoler i skoleåret 2020-21 er aflyst, skal princippet 

revideres. Bestyrelsen drøfter, hvordan princippet 

skal revideres. 

 Drøftelse og 

beslutning 

20 

min 

Udsættes 

 Evt. Alle    5  Næste gang: 

Budget 

lejrskoler og skolerejser. 

 


